
Correspondentie adres: Molenpad 1a, 1546 LC Jisp 

Secretariaat: 075 8900267 

Email: ccjisp@gmail.com 

 

Leden: Anouk Scholtens (voorzitter); Kiki van den Nes (penningmeester) 

Paulina Buiten (secretariaat); Jan Koene en Jim Praag 

 

 

Contactcommissie Jisp 

 

Verslag openbare vergadering 9 november 2016 

 

 
Aanwezig: Anouk Scholtens, Jan Koene, Jim Praag en Kiki van de Nes, Jos Wezel 
 

Gasten: Mvr Klopper, Mvr Vink, Dhr Vink, Dhr Heuperman, Dhr Saelman,  
Dhr Schavemaker, Mvr Heijn, Dhr van Gelder, Dhr van Rijn, Mvr Osinga, Dhr Wezel.  

 
1. Opening openbare vergadering. 
Voorzitter opent de vergadering 
 
2. Goedkeuring verslag vergadering 5 september 2016 jl. (5 oktober 2016 was namelijk 
de jaarvergadering)  
  

3. Dorpsvisie.  
 Geen verdere ontwikkeling ten opzichte van 5 september 2016 
 
4. Wijkbudget  
Het wijkbudget wordt ieder jaar door de gemeente beschikbaar gesteld ter bevordering van het 
dorp. Het beschikbaar gestelde bedrag is jaarlijks € 4000,- Een deel van het wijkbudget wordt 
gebruikt voor het verlichten van de kerktoren. Van Deene elektrotechniek heeft een offerte 

gestuurd voor de uit te voeren verlichting. In november 2016 wordt dit plan gerealiseerd. 

 
Dhr van Gelder vraagt wie de stroom gaat betalen.  
De stroomkosten zullen minimaal zijn aangezien er ledverlichting wordt toegepast en dat eventueel 
de contactcommissie met het wijkbudget een bijdrage kan leveren.  
 

Tevens roept de contactcommissie iedereen op om ideeën aan te dragen voor de besteding van het 
wijkbudget.  
 
5. Wegsloot  
De wegsloot heeft een monumentaal karakter en de raad heeft een bedrag goedgekeurd van € 
400.000,- voor het realiseren van een schoeiing.  
Deze schoeiing zal geplaatst worden vanaf Hoek van Bosch tot circa de kanosteiger ter hoogte van 

de familie Meijer (begin asfalt) aan de wegzijde. Op een aantal plaatsen wordt ook de andere zijde 
van de wegsloot meegenomen daar waar het gemeentegrond betreft (o.a. weiver) 
 
De uitvoerder van de gemeente geeft aan omdat de wegsloot een monumentale status heeft dient 

er indien een schoeiing of brug vervangen of geplaatst wordt een vergunning aangevraagd te 
worden. De gemeente wil de bewoners welke zelf een schoeiing hebben aan de wegsloot in de 
gelegenheid stellen om mee te liften met het totale project. Het voordeel hiervan is dat bewoners 

kunnen meeliften in de vergunningaanvraag en een inkoopvoordeel hebben door aanbesteding van 
het totale project.  De kosten zijn nog niet bekend aangezien het project nog niet is aanbesteed. 
 
 
 
 

 
 
 
 



Vragen inzake de wegsloot vanuit aanwezigen: 

 
De erfzijde bij het hofje en de oude gymzaal worden meegenomen indien WormerWonen hiermee 
instemt. WormerWonen is gevraagd om mee te doen met het vernieuwen van deze schoeiingen.  
 
De schoeiing ter hoogte van het transformatorhuis bij de kerk, is eigendom van Liander. Liander is 
hiervoor benaderd.  
 

De schoeiing wordt gemaakt door middel van schotten met een hoogte van 80 cm welke 20 cm 
boven de waterlijn uitsteekt en aan de bovenzijde wordt voorzien van een dekplank. Hetzelfde als 
bij de kerk (kano uitstapplaats). 
  
De bewoners zijn vrij om te beslissen of zij meedoen met het project al dan niet.  
 

Is de hoogte van de schoeiing (80 cm) wel voldoende?  
De hoogte is al aangepast de oude schoeiing was 60 cm en deze gaat nu naar 80 cm.  
 
Wordt de oude schoeiing verwijderd.  

Ja de oude schoeiing wordt inderdaad verwijderd worden en dan wordt de nieuwe schoeiing 
geplaatst.  
 

Wat is het percentage met betrekking tot het voordeel in kosten als de bewoners ervoor kiezen om 
mee te liften.  
Dit wordt na de aanbesteding bekend.  
 
Als bewoners er voor kiezen om schoeiing te vervangen waar moet deze aan voldoen.  
Als er een schoeiing wordt vervangen mag alleen nog maar een schoeiing worden gemaakt met 
een hoogte van 20 cm boven de waterlijn (i.v.m. beschermde status wegsloot).  Ook al is de te 

vervangen schoeiing hoger (dit maakt geen verschil)  
 
Onder de bruggen is de schoeiing wel hoger blijft dit zo.  
Ja dit blijft zo onder de bruggen wordt de schoeiing hoger. 
 
20 jaar geleden is de schoeiing opgemeten worden deze maten aangehouden. 

Nee deze maten kunnen niet gebruikt worden. 
 
Kun je door middel van de mensen die een nieuwe schoeiing willen zetten ook de wegsloot laten 
verbreden.  
Nee wel een vereiste is om de schoeiing niet voor de oude te plaatsen.  
 
In het plan zijn ook 6 zogenoemde boenwallen meegenomen. Tot 1921 waren deze in gebruik om 

de was te doen. Nu zijn ze in het plan opgenomen en kunnen voldoen als kano uitstapplaats.  
 
Worden er ook bordjes geplaatst   
De oudheidkundige commissie streeft ernaar om bij  monumenten in het dorp bordjes gaan 
plaatsen waarbij iets wordt verteld over het betreffende monument. Een zelfde soort bordje zoals 
nu ook bij Ghispesteijn staat.  
 

Hoe lang is de garantie op de schoeiing 
In principe moet de schoeiing 30 jaar mee kunnen gaan. 

 
Wat voor materiaal wordt er gebruikt en wat voor palen 
Er worden houten palen gebruikt i.v.m. de monumentale status.  
De palen welke worden toegepast zijn 8 x 8 cm en 3 meter lang.  

 
Wordt de schoeiing ook verankerd 
De schoeiing wordt niet verankerd alleen op speciale plekken. 
 
Jammer dat de schoeiing niet verankerd wordt met name de Dorpsstraat heeft veel te lijden onder 
het zware verkeer.  
Er kan geen verankering omdat vanwege het leidingwerk wat in de weg ligt. De palen komen om 

de meter en op belangrijke plekken komen de palen om de halve meter (om extra stevigheid te 
geven). 
 



Als je als particulier kiest om de schoeiing te laten vervangen of je dan zelf moet inmeten.  

Nee dat niet dat doet de aannemer daarom is er vooraf geïnventariseerd  wie er mee wil doen. 
 
Daar waar geen erven zijn maar weiland hoe zit het daar.  
Dat is voor de landeigenaren op vrijwillige basis.  
 
 
Aanmeldingen voor het meedoen met vervanging van schoeiing kan tot 25 november 2016 

aangemeld worden.  
 
Afronden schoeiing voor bouwvak 2017 daarna wordt de wegsloot uitgebaggerd dit is een andere 
fase en wordt bekostigd van een ander budget. 
 
Wie doet de aanbesteding. 

De gemeente doet de aanbesteding. 
 
Wie doet de onderhandelingen.  
Er wordt niet onderhandeld de laagste aanbieder mag het werk uitvoeren.  

 
Hoe wordt de kwaliteit gewaarborgd. 
De kwaliteit wordt geborgd door alleen met gecertificeerde aannemers te werken.  

 
Hoeveel betaald de gemeente en hoeveel betaald de particulier. 
Na de aanbesteding is dit inzichtelijk. 
 
Hoe ver wordt er gebaggerd. Worden de zijsloten welke uitkomen op de wegsloot ook mee 
genomen.  
Dit is nog niet bekend.  

 
6. Ingekomen stukken  
Aanleg van een skatebaan in het dorp. 
Is bij de contactcommissie niet bekend hoe, waar en waarom.  
 
7. Rondvraag  

 
Wie heeft de “pukkels” op het weiver bedacht, levert gevaarlijke situaties op 
Er is de afgelopen jaren veel over vergaderd de contactcommissie heeft naar de gemeente 
geadviseerd om de palen te verwijderen aangezien deze verkeersonveilige situaties opleveren. 
Maar aangezien er verkeer remmende maatregelen genomen moesten worden waren de “pukkels” 
het beste alternatief. Dit plan is door de gemeente uitgewerkt en heeft ter inzage gelegen.  
 

De verlichting is verouderd en de straat is aan vervanging toe. 
De bestrating is nog niet bekend wanneer dit gaat gebeuren is gevraagd tijdens de jaarvergadering 
5 oktober jl. de gemeente komt terug met een antwoord. De verlichting is wel al eens over 
gesproken maar heeft nog geen vervolg gehad.  
 
Wanneer de gemeentebruggen worden geschilderd.  
Deze stonden gepland voor onderhoud 2018/2019 aangegeven bij de gemeente om dit naar voren 

te halen.  In eerste instantie was het antwoord dat de gemeente verf beschikbaar wil stellen zodat 
de bewoners van Jisp het zelf kunnen doen maar gaan nu kijken wat er mogelijk is om het 

onderhoud eerder uit te voeren (5 oktober 2016 nogmaals besproken en antwoord volgt spoedig) 
 
Brug op het weiver is heel slecht en moet eigenlijk afgezet worden.  
Contactcommissie heeft dit al een aantal keren gemeld ook schriftelijk bij de gemeente deze brug 

is particulier bezit.   
 
Het straatwerk bij de Wolfsmolen is 30 jaar lang niets aan gedaan de putten steken ver boven het 
wegdek uit.  
Dit is bekend en staat op de planning om te realiseren.  Wanneer het gerealiseerd wordt krijgt de 
contactcommissie een antwoord op.  
 

 
 



9. Actielijst 

  
- Schilderen van de bruggen.  

Antwoord gemeente: Het onderhoud van de bruggen valt    
      onder het kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017.  

            De contactcommissie heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit inhoudt.  
            Mvr Fens komt erop terug .   
 Jim heeft contact met de gemeente gehad het schilderen van de bruggen staat nog niet 

 op de begroting voor 2016/2017.  
 Reactie dat als het nodig is om de bruggen te schilderen de contactcommissie dit ook 
 zelf kan doen en dat de gemeente geld beschikbaar stelt.  
 Dit gebeurd namelijk ook in Oost Knollendam.    
 Of dat de contactcommissie een inventarisatie maakt welke bruggen eerst geschilderd 
 moeten worden.  

 En dit dan doorgeven aan de gemeente.    
 

- Dorpsstraat en de stoep van het oosteinde lijken wel een wasbord  
Contactcommissie stuurt een melding naar de gemeente en vraagt om reactie.  

Bestrating Dorpsstraat aan rechterzijde vanaf raadhuis rechterzijde vanaf raadhuis 
tot aan de Lepelaar slecht na bekabelingswerkzaamheden (betreft een strook in de weg) 
Besproken in de vergadering van 11 juli 2016 om renovatie van de weg gelijk mee te 

nemen met plaatsen schoeiing wegsloot.  
 

-     Drempel ter hoogte van  Mvr N Bark  
toegestuurd de vraag of de druppel bij het voetbalveld veranderd kan worden.                                                                                                         
Nu is het zo dat de auto’s eromheen gaan omdat de druppel te hoog is (dit veroorzaakt 
 gevaarlijke situaties). Dit is waarschijnlijk op te lossen door de druppel wat langwerpiger te 
maken.   

 
Was al reeds behandeld in de vergadering van maart 2016 nog geen reactie.  

 
10 Sluiting  
Anouk sluit om 21.30 de vergadering  
 

Eerst volgende vergadering maandag 9 januari 2017 


